
ASSEMBLEA GENERAL

A Santa Coloma de Farners, el 16 de novembre de 2023 a les 20:00h, se celebra
l'Assemblea General de l’Ampa de l’Escola Sant Salvador d’Horta.

ASSISTENTS AMPA

Ruth S.
Rosi M.
Robert B.
Farners G
Ruth A.
Laura M.
Carla V.
Farners J.
Farners P.

Participació de 15 families.

ORDRE DEL DIA

1. PRESENTACIÓ MEMBRES AMPA
2. BALANÇ EXERCICI 2022-2023
3. PRESSUPOST 2023-2024
4. PRECS I PREGUNTES

ACTA DESENVOLUPAMENT DE LA REUNIÓ

1. Presentació membres AMPA:
Actualment la Junta de l’AMPA està formada per:

- Presidenta: Ruth S.
- Vicepresidenta: Rosi M.
- Tresorer: Robert B.
- Secretaria: Farners P.
- Vocals: Farners J., Laura M., Farners G., Albert P., Cristina S., Ruth A,

Montse F., Soumia B. i Carla V.
- Apoderats: Ruth S., Robert B. i Farners P.

2. Balanç exercici 2022/2023:
- Total d'ingressos (consolidat): 320.355,35€

Menjador: 256.542,46€
General: 63.812,89€

- Total despeses (consolidat): 295.187,06€
Menjador: 234.380,13€
General: 60.806,93€
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- Saldo final: +25.168,29€
- Saldo Menjador: +22.162,33€
- Saldo AMPA: +3.005,96€

S’explica que el benefici és perquè el pressupost 22-23 es va fer en base els
resultats 21-22 (covid) on hi havia un número major de monitors. Aquell any es va fer un
saldo negatiu de -20.000€.
Monitors que a dia d’avui s’han tornat a agafar per millorar el servei i l’atenció.

3. Pressupost 2023/202:
- Ingressos: 393.635,00€

Ingressos ordinaris: 293.055€ Aprox.
Beques/subvencions: 95.460,00€ Aprox.
Altres: 5.000€ Aprox.

- Despeses: 393.635,00€
Compres: 121.725€ Aprox.
Serveis: 21.660€ Aprox.
Despeses diverses: 23.585€ Aprox.
Personal: 192.322€ Aprox.
Inversions: 25.000€ Aprox.
Resta conceptes: 9.300€ Aprox.

Inversions: 5 projectors, estructures del pati, mosquiteres del menjador, jocs gegants, festes
varies, graduació de sisè i detall de nadal pels treballadors.
Possibilitat de posar toldos, hi han instàncies presentades a l’Ajuntament.

Extraescolars: es presenten les noves extraescolars que han sortit aquest any i els preus de
cada una.

4. Precs i Preguntes:
- Que implica formar part de l’AMPA: reunions mensuals, preparar i fer

seguiment de les extraescolars i del menjador principalment. Hi ha una
coordinadora, la Paqui. Ens organitzem per comissions i cada persona
s’implica en la que creu que pot aportar-hi més.

- Farem casal? de moment no. l’Ajuntament només dona la subvenció. No
tenim director de lleure i porta molta feina i pocs beneficis.

- Preguntem als pares: us informeu a través de les xarxes del que fa l’AMPA?
diuen que si i que els hi interessa que seguim pujant contingut.

- Es comenta: que enguany es fan 3 torns. Primerament va ser pel soroll. Tenim
la normativa que diu que abans de les 14h han de dinar tots. I per normativa
també, hi ha un límit d’aforament. Per tan no és viable fer-ne 2.
S’informa que es mirarà de buscar algun industrial per valorar posar panells
absorbents.

- Tema menjador: s’informa que continuem sota l'empara del departament i fora
del Consell.
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- Quants alumnes hi ha a menjador: ara per ara n’hi ha uns 300 fixes. I moltes
beques donades pel Consell. S’opina sobre el criteri amb el qual es donen.

- Entren a l’AMPA 3 nous membres.
- Es concreta reunió d’AMPA pel dijous 14 de Desembre.

Es dóna per finalitzada l’Assemblea General de l’Ampa de l’Escola Sant Salvador d’Horta a
les 21:10h. Agraïm l'assistència i participació a tots els presents.

Presidenta Secretaria
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